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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т – П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия „Жалби, сигнали и предложения на граждани” 

 

 

ПРОТОКОЛ  № 3 

от заседание на ПК „Жалби, сигнали и предложения на граждани”, проведено 

на 22.02.2024 г. от 16:30 часа в зала 1302, в сградата на община Пазарджик 

  

На заседанието присъстваха: Десислава Георгиева, Иван Папазов, 

Хари Харалампиев и Сашо Ангелов. 

Гости и докладчици по материалите бяха: г-жа Мария Йорданова – 

управител на БМ СПЖФНСИ, г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция 

БОС, д-р Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и култура”, 

инж. Георги Дундаров – Директор на дирекция СТОС, г-жа Анна Николова – 

старши юрисконсулт в отдел ПО, г-жа Красимира Куцева, г-н Галин Драганов 

и г-н Илиан Кочев – граждани. 

Заседанието протече при следния дневен ред: 

1. Вх.№183/20.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на жилищни 

нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община 

Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

2. Вх.№136/08.02.2024 г. Приемане на проект на Наредба за изменение и 

допълнение на Наредбата за условията, реда и критериите за финансово 

подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Докладва д-р Весела Тодорова – директор на дирекция „Образование и 

култура” 

3. Вх.№184/20.02.2024 г. Отчет за работата на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли-декември 2023 година. 

4. Вх.№158/16.02.2024 г. Отчет за изпълнение на решенията на 

Общински съвет – Пазарджик за периода юли – декември 2023 г. 

5. Вх.№135/08.02.2024 г. Жалба от живущи на бул. “България” 

№№14,16,18 – гр. Пазарджик. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за условията и реда за установяване на 

жилищни нужди и за настаняване под наем в жилища, собственост на Община 

Пазарджик. 

 Въпроси и разисквания нямаше. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

 Постоянна комисия „Жалби, сигнали и предложения на граждани” към 

Общински съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите 

разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА 

РЕШИ: Приема направеното предложение и проект за решение и дава съгласие 

да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 
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По втора точка от дневния ред: д-р Весела Тодорова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на проект на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредбата за условията, реда и критериите за 

финансово подпомагане на спортните дейности в община Пазарджик. 

Д-р Весела Тодорова отговори на въпроси, поставени от г-н Иван 

Папазов. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

 Постоянна комисия „Жалби, сигнали и предложения на граждани” 

къмОбщински съвет - Пазарджик, след като се запозна с материала, след 

станалите разисквания и на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от 

ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното предложение и проект за решение 

и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

 

По трета точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за работата на Общински съвет – Пазарджик за периода 

юли-декември 2023 година, за сведение. 

 

По четвърта точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Отчет за изпълнение на решенията на Общински съвет – 

Пазарджик за периода юли – декември 2023 г., за сведение. 

 

По пета точка от дневния ред: Г-жа Десислава Георгиева даде думата 

на присъстващите граждани да запознаят комисията с проблемите, поставени 

в жалбата. 

Проблемът е дългогодишен и е свързан с нормалното функциониране и 

експлоатация на външната канализация на блока, в който живеят.  

Нямат отговор по жалба от 2021 г., с която са сезирали кмета на 

Общината. 

Г-н Хари Харалампиев попита дали са сезирали друга институция. 

Гражданите отговориха, че Община Пазарджик е собственик на 

външната канализационна мрежа и „на своя глава” не могат да направят нищо.   

Със собствени средства са наели специалист, който констатирал, че 

канализационната мрежа е тежко компрометирана и повредена.  

С непредприемането на ремонтни дейности повече от три години 

(изграждане на нова канализационна мрежа и полагане на твърда настилка), 

живущите освен че търпят неприятна гледка и миризма са подложени и на 

риск за здравето, се жалваха присъстващите граждани.  

На заседанието присъстваше инж. Георги Дундаров – Директор на 

дирекция СТОС и взе отношение по разискваната жалба.  

Инж. Дундаров е запознат с проблема. В момента тече процедура за 

избор на изпълнител на текущия ремонт и след избора ще възложат веднага, 

заяви инж. Дундаров.  

Поради недостатъчно предвидени средства за текущи ремонти, инж. 

Дундаров отбеляза, че ремонтът ще бъде частично направен. 

Канализационната мрежа ще бъде отремонтирана и след разчет, ако се 

намерят средства ще бъде положен асфалт. 
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Присъстващите граждани не са съгласни на парче да се прави ремонтът.  

Комисията взе решение да проведе отново среща с гражданите, за да 

бъдат уведомени за резултата от ремонта. 

 

 

 

 

 

ДЕСИСЛАВА  ГЕОРГИЕВА:  

Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 


